



Canadian Academy of Health Sciences
Académie canadienne des sciences de la santé

Camille Orridge is a prominent healthcare executive, community leader, and advocate. She is a Senior Fellow at the Wellesley Institute and the former CEO of the Toronto Central LHIN. She served on the Board of the Regent Park Community Health Centre and is a founding member of Pathways to Education, the Canadian Home Care Association, and the Black Coalition for AIDS Prevention. She has a Master of Health Administration from the University of Toronto and a BSc in Medical Record Administration from Viterbo College. Recently, she was awarded a Doctor of Laws, *honoris causa*, from the University of Toronto.

Throughout her career Camille has pushed for greater equity within the healthcare system for Black and marginalized patients. Most notably, she launched Language Services Toronto, a telephone interpretation service for non-English speaking patients. For her meritorious contributions to healthcare she has received the Top 25 Women of Influence in Health award, the Health Equity Council Woman of Distinction Award, the Excellence in Medicine Award from the African Canadian Achievement Awards, and the Queen Elizabeth II Diamond Jubilee Medal.

Camille Orridge est une éminente dirigeante du secteur de la santé, une leader communautaire et une défenseuse des droits. Ancienne directrice générale du RLSS du Centre-Toronto, elle est chercheuse principale au Wellesley Institute. M^{me} Orridge a siégé au conseil d'administration du Centre de santé communautaire de Regent Park et a cofondé le programme Passeport pour ma réussite, l'Association canadienne de soins et services à domicile et la Black Coalition for AIDS Prevention. Elle est titulaire d'une maîtrise en gestion des services de santé de l'Université de Toronto et d'un B.Sc. en administration de dossiers médicaux du Collège Viterbo (aujourd'hui l'Université Viterbo). Récemment, l'Université de Toronto lui a décerné un doctorat en droit *honoris causa*.

Tout au long de sa carrière, M^{me} Orridge a milité en faveur d'une plus grande équité au sein du système de santé pour les patients noirs et marginalisés. Elle a notamment lancé Language Services Toronto, un service d'interprétation téléphonique pour les patients non anglophones. Ses contributions méritoires aux soins de santé lui ont valu de figurer parmi les 25 principales femmes d'influence dans le domaine de la santé, ainsi que de recevoir le prix Femme de mérite (« Woman of Distinction Award ») du Health Equity Council, le prix d'excellence en médecine (« Excellence in Medicine Award ») des African Canadian Achievement Awards et la Médaille du jubilé de diamant de la Reine Elizabeth II.